

池上米東竹碾米工廠
CHI SHANG DONG ZHU GRINDING RICE FACTORY
地址：花蓮縣富里鄉竹田村東竹 99 號
No. 99, Dongzhu, Fuli Township, Hualien County 983005, Taiwan

親愛的好市多會員您好：

2021 年 09 月 13 日

根據好市多購買紀錄，您近期於好市多購買了#3243 縱谷好米 9 公斤的商品，此商品有一批號(製造日期:2021/07/27)因作業疏失導致有與米粒大小般的白色硬質異物不慎混入。若您目前手上仍持有此批號商品，請不要食用。

造成各位會員的不便，池上米東竹碾米工廠 深感抱歉，敬請見諒。本廠後續將加強員工教育訓練及嚴格控管商品品質。

若您目前手上仍持有此批號商品，請攜帶您的會員卡及商品至鄰近的好市多賣場辦理退貨。
若您對購買的商品有相關疑問，請洽池上米東竹碾米工廠，(038)821033、(038)821303
(服務時間:週一至週五 08:00 am ~ 17:00 pm)

Dear Valued Costco Member,

September 13, 2021

Costco's records indicate that you have purchased item #3243 PREMIUM RICE 9KG recently. We would like to inform you that there is possible of white foreign object with size of the rice in the product with the code date of 2021/07/27 due to production error. If you still have the product, please do not consume it.

We apologize for any inconvenience caused. We will strengthen staff training and product quality control.

If you still have this batch of product on hand, please bring the product with your membership card to your nearest Costco Wholesale location for a full refund.

If you have any questions, please contact CHI SHANG DONG ZHU GRINDING RICE FACTORY at (038)821033 or (038)821303

(Service time: Monday to Friday 08:00 am ~ 17:00 pm)

CHI SHANG DONG ZHU GRINDING RICE FACTORY